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LIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 26 maja 2023 r.  
Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych informuję, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą przetwarzania danych osobowych jest konieczność 
wykonania obowiązku informacyjnego wynikającego z artykułu 20 ustęp jeden  b ustawy o 
samorządzie gminnym. Szczegółowe informacje o przetwarzaniu danych osobowych w związku 
z obradami Rady Miejskiej są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 
w Gubinie. 
 
I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył LIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie,  
Obecnych 13 radnych na stan 15. Nieobecni radna Zbigniew Bołoczko, Ziemowit Patek. Lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Przewodniczący przywitał zasłużonego dla miasta Gubina pana Tadeusza Buczka, zastępcę 
burmistrza panią Justynę Karpisiak, komendanta Policji i Straży Miejskiej, naczelników 
wydziałów, kierowników jednostek oświatowych, kierownika MOPS, przedstawicieli PUMu, 
wszystkich radnych obecnych na dzisiejszym posiedzeniu oraz wszystkich śledzących obrady on 
line  
 
II. Uroczyste wręczenie tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” dla Pana Tadeusza 
Buczka  
Laudację wygłosił Prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Gubińskiej pan Stefan Pilaczyński. 
Treść laudacji stanowi załącznik do protokołu. Wyróżniony odebrał gratulacje i statuetkę 
„Zasłużony dla miasta Gubina” od przedstawicieli władz samorządowych miasta. Pan Tadeusz 
Buczek podziękował za wyróżnienie.  
 
III. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
IV. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – spotkała się raz. Na 
posiedzeniu goszczono dyrektora Euroregionu w Gubinie oraz naczelnika Wydziału 
Nieruchomości i Współpracy Zagranicznej – analizowano możliwości pozyskiwania środków 
ze źródeł zewnętrznych. Goszczono także dyrektora PM 2, która przedstawiła problemy 
związane z rekrutacją do przedszkoli oraz opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska – Teresa Opara 
-komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał  na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak – komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz brała udział w 
posiedzeniach kapituły, która wybierała laureata nagrody kulturalnej im. Corony Schröter.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz – komisja między sesjami nie obradowała  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Teresa Zajkowska – komisja spotkała się raz – 
przedmiotem posiedzenia były złożone skargi i wniosek.  
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V. Sprawozdanie z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Gubinie oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta za rok 2022 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdanie drogą mailową. 
 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Ze sprawozdania wynika, że przestępczość wzrosła, a zmalała wykrywalność oraz zmalała liczba 
wykroczeń.  
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Wydarzenia na świecie spowodowały, że zwiększyły się kradzieże i kradzieże z włamaniem, a 
zmalała wykrywalność. Wzrosły kradzieże w drogeriach orz włamania.  
Wiceprzewodniczący Wojciech Sendera 
Prosi o więcej patroli na mieście.  
Radny Mirosław Rogiński 
1.Czy w Gubinie odnotowano przypadki przestępczości zorganizowanej? 
2. Jak oceniana jest współpraca z placówkami oświatowymi? 
3. Czy w  Gubinie istnieje problem narkomanii? 
4. Coraz więcej funkcjonariuszy przechodzi na emerytur, czy są chętni aby ich zastąpić? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1. Komisariat Policji w Gubinie nie prowadzi spraw związanych z przestępczością zorganizowaną. 
2. Współpraca z placówkami oświatowymi układa się bardzo dobrze. 
3. Narkomania jest i będzie. Utrzymuje się na poziomie jak z lat ubiegłych.  
4. Z Komisariatu Policji w Gubinie odeszły dwie osoby na emeryturę, a z całej komendy 
powiatowej tych osoba odeszło o wiele więcej. Inni funkcjonariusze przenieśli się do innych 
jednostek.  
Radny Mirosław Rogiński 
Podziękował komendantowi oraz pracownikom Komisariatu Policji za zapewnienie 
bezpieczeństwa mieszkańców miasta.  
Radna Halina Wojnicz  
1.Radna podziękowała za uporządkowanie parkowania.  
2.Zbliżają się wakacje i radna zwraca się z prośbą aby od czasu do czasu objąć kontrolą orliki.  
Radny Tomasz Romanowski 
Jakie prawa ma funkcjonariusz niemiecki na podjęcie czynności w Polsce i jakie ma funkcjonariusz 
polski po stronie niemieckiej? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Jeżeli chodzi o współpracę ze stroną niemiecką, to w 2020 roku ruszył projekt, wspólny zespół 
polsko niemiecki i projekt jest kontynuowany. Codziennie co najmniej jeden patrol jest do 
dyspozycji mieszkańców obu miast. Jeśli chodzi o uprawnienia, to funkcjonariusz niemiecki 
korzysta z uprawnień osoby dobranej do czynności i na odwrót.  
Radna Teresa Zajkowska 
Co z mężczyzną, który zagraża gubińskiej społeczności?  
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Wszystkie zgłoszenia, które dotyczyły tej osoby, były przyjmowane i prowadzone postepowania i 
kończyły skierowaniem aktem oskarżenia do sądu.  
Radny Jan Skóra 
1. Czy ilość obywateli z Ukrainy wpłynęła na przestępczość? 
2.Klasy mundurowe – czy Policja współpracuje ze szkołą aby zachęcić młodzież do wyboru takiego 
kierunku? 
3.Wiosna nad Nysą, czy planowane są wspólne działania ze Strażą Miejską? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
1.Jeśli chodzi o obywateli z Ukrainy, to są to interwencje związane z jazdą po użyciu, jak i w stanie 
nietrzeźwości. Nie odnotowano poważniejszych zdarzeń. 
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2. Klasy mundurowe – organizowane są targi pracy lub spotkania w tych klasach, gdzie młodzież 
jest zachęcany aby później wstąpić w szeregi Policji.   
3.Wiosna nad Nysą - będzie także wsparcie ze strony Komendy Powiatowej w Krośnie Odrz. i 
kontroli nie zabraknie. 
Radny Tomasz Romanowski 
Gubińscy funkcjonariusze prowadzą zajęcia  w klasie mundurowej mieszczącej się ZSO w Gubinie. 
Radny Robert Woszak 
Czy Policja dysponuje danymi dotyczącymi skuteczności wniosków o ukaranie kierowanych do 
sądu? 
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Nie zdarzyło się, aby sąd jakiś wniosek o ukaranie umorzył.  
 
VI. Sprawozdanie z działalności Komendy Straży Miejskiej w Gubinie za rok 2022 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdanie drogą mailową 
Radna Teresa Zajkowska 
Bezradność wobec prywatnych posesji w centrum miasta? Teren wokół dawnego budynku 
Intermarche też jest zaniedbany. Leżą tam porozrzucane skrzynki, butelki, papiery. 
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
Wspólnie z panią Alicja Ratowicz będziemy się kontaktować z firmą, która ma sieć tego typu 
sklepów i być może uda się to zmienić. 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
W jakim procencie zostały zainstalowane kamery w newralgicznych miejscach oraz czy poprzez 
monitoring została ułatwiona praca dla Straży Miejskiej? 
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
Na terenie miasta są 84 kamery. Dobrze by było aby przyszłościowo monitoring działał w 
światłowodzie. Straż Miejska współpracuje z Komisariatem Policji i wspólnie udało się zatrzymać 
osoby, które dokonywały kradzieży mienia gubińskich mieszkańców i okolicznych wiosek. Dobrym 
rozwiązaniem byłoby tez zatrudnienie dodatkowej osoby, która przeglądałaby monitoring. Jeśli 
środki finansowe pozwolą, to warto jeszcze rozbudować monitoring.  
Komendant Komisariatu Policji Radosław Sokołowski 
Monitoring jest ważnym narzędziem. Jest jeszcze kola miejsc wmieście, w których potrzebny jest 
monitoring. Ostatnio dzięki monitoringowi udało się schwytać sprawce włamania.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Jak udało się uzyskać porządek wokół kontenerów z odzieżą ? 
2. Tereny prywatne w centrum miasta – została podjęta uchwała o porządku w mieście. Jeżeli 
właścicielem jest osoba, która zamieszkuje w Gubinie i ona się nie stosuje do tej uchwały, to 
powinna być jakaś zdecydowana reakcja. Trzeba pomyśleć, jak to jest regulowane w innych 
miastach. Może właściciele tych działek powinni odgrodzić ten teren. Centrum powinno być 
wizytówką miasta.  
Radny Robert Woszak 
Czy przesłanie lub dostarczenie do straży miejskiej zdjęć pojazdu z numerem rejestracyjnym 
stanowi podstawę wszczęcia postępowania przeciwko osobie, która łamie przepisy ruchu 
drogowego? 
Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Dubert 
Jeśli będzie uwidocznione miejsce, gdzie ta osoba lub pojazd popełnia wykroczenie, to tak.  
 
VII. Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2022 
Ocenę zasobów wszyscy radni otrzymali drogą mailową. 
Komisja Kultury, Oświaty. Młodzieży, Sportu i Turystyki zapoznała się z oceną zasobów.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do oceny zasobów.  
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VIII. Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli -
wydatkowanie środków finansowych z Miejskiego programu Rozwiązywania problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii za rok 2022. 
Protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik do protokołu.  
 
Radny Tomasz Romanowski 
Pytanie do Pełnomocnika Burmistrza ds. uzależnień.  
Czy funkcjonuje numer zaufania? 
Pełnomocnika Burmistrza ds. uzależnień.  
Jest tylko numer stacjonarny, na który można się dodzwonić całodobowo ponieważ jest 
przekierowanie na telefon komórkowy. Jesteśmy w trakcie projektu i taki numer będzie 
funkcjonował całodobowo.  
Radny Jan Skóra 
Dziękuje za pomoc finansową w zorganizowaniu wycieczki dla dzieci na karnawał. 
Radny Robert Woszak 
Czy w naszej gminie funkcjonuje fundusz kapslowy – korkowy? 
Pełnomocnika Burmistrza ds. uzależnień.  
To jest potoczna nazwa środków, które spływają z zezwoleń na sprzedaż wyrobów alkoholowych. 
Są to środki, które są pobierane od osób, które prowadzą tego typu działalność gospodarczą.  
 
IX Podjęcie uchwał w sprawie:    

1.  Przekazanie wniosku według właściwości – 396 
Projekt uchwały nr 396 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska – zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – zapoznała się z projektem uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 396  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/ 12 osób za, 1 osoba 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIII.374.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. Rozpatrzenia skargi na proces rekrutacji do przedszkola miejskiego w Gubinie - 
399 

Projekt uchwały nr 399 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zapoznały się  z projektem uchwały 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki złożyła wniosek o wycofanie                          
z porządku obrad projekt uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/ 2 osoby za, 10 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 399  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/8 osób za, 1 osoba 

przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr LIII.375.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
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3. Rozpatrzenia skargi na proces rekrutacji do przedszkola miejskiego w Gubinie - 
400 

Projekt uchwały nr 400 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zapoznały się  z projektem uchwały. 
Ponadto 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki złożyła wniosek o wycofanie                          
z porządku obrad projekt uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/ 0 osób za, 11 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 400  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/ 8 osób za, 1 osoba 

przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr LIII.376.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 

Na ile się uda, Rada Miejska, czy też jako większe gremium podejmie próbę usprawnienia 

procesu rekrutacji do przedszkoli.  

Radny Robert Woszak 

Panie dyrektorki przedszkoli także będą chciały uczestniczyć w tych obradach. 
 

4. zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2023 rok - 401 

Projekt uchwały nr 401 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radna Teresa Zajkowska 
Mają być przygotowane kolejne projekty budowy ulic. Nieustannie słyszy się od mieszkańców 
ulic, którzy od dawna mieszkają w Gubinie – mieszkają przy ulicach gruntowych, np. mieszkańcy 
ul. Krasickiego i się niecierpliwią. Czym spowodowany jest fakt, że robione są kolejne projekty, 
a nie ma środków na budowę dróg? Czy, to nie będzie tak, że zostaną wydane pieniądze na nowe 
projekty, a one się dezaktualizują? 
Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak 
Drogi, o których mowa są na tzw. osiedlu Komorów. Tam wszystkie drogi były projektowane 
kompleksowo już dawno. Te projekty się dezaktualizowały, zarówno na ul. Krasickiego jak i na 
innych ulicach na tym osiedlu. Muszą powstać nowe projekty, które będą spełniały wymogi 
nowych programów o dofinansowanie dróg. Te dwie ulice zostały wytypowane aby dostosować 
projekty do obecnych wymogów programów na dofinansowanie budowy, czy remontów. Będą 
tworzone nowe projekty, aby spełniały wymogi programów dla wszystkich ulic na tym osiedlu.  
Radna Teresa Zajkowska 
Projekt budowy ulicy Krasickiego zdezaktualizował się, to dlaczego wśród tych ulic nie ma ul. 
Krasickiego? Po deszczu ta ulica jest całkowicie nieprzejezdna. 
Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak 
Remonty dróg na tym osiedlu będą odbywały się sukcesywnie w miarę posiadanych środków.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 401  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LIII.377.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. zmieniająca uchwałę rady Miejskiej nr XLVIII.339.2022  sprawie Wieloletniej 
prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2023-2035 - 402  

Projekt uchwały nr 402 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 402  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LIII.378.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. podjęcia współpracy z miastem Pervomaiskyi (Ukraina) – 395 
Projekt uchwały nr 395 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 395  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIII.379.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. zasad obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Gubin o 
statusie miejskim służebnością przesyłu - 398 

Projekt uchwały nr 398 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 398  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/ 13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIII.380.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego – 397 
Projekt uchwały nr 397 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska i Komisja Kultury, 
Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – zapoznała się z projektem uchwały  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 397  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIII.381.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
X. Przyjęcie protokołu z LI i LII sesji Rady Miejskiej w Gubinie  
Protokoły były wyłożone do wglądu w biurze rady. Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z LI sesji RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z LII sesji RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
XI. Sprawy różne 
Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak 
Złożyła życzenia z okazji święta samorządu terytorialnego orz zaprasza na uroczyste otwarcie 
skateparku na ul. Miodowej, a także do udziału w obchodach Wiosny nad Nysą.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Przyłączył się do życzeń z okazji święta samorządu terytorialnego.  
Radna Teresa Opara 
Zaprasza w najbliższą niedzielę na festyn przy Parafii pw. Matki Bożej Fatimskiej z okazji Dnia 
Dziecka. 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Zaproszenie 1 czerwca na Wyspę Teatralną, gdzie odbędzie się dla dzieci festyn organizowany ze 
środków norweskich.  
Radna Teresa Zajkowska 
Radna proponuje aby na kolejną sesję zaprosić przedstawiciela starostwa, który poinformuje o 
zamiarach co  do Gubina. Jaki jest etap budowy dróg, które były w planie gubińskich dróg. 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Pan Starosta otrzymuje zaproszenie na każdą sesję, ale zostanie również wysłane zaproszenie na 
kolejną sesję z prośbą o przygotowanie informacji, o których wspomniała radna Zajkowska. 
 
XII. Zamknięcie LIII sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął LIII sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie. 
 
                                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                                      Krzysztof Zdobylak 
 
 
 
 
 
Zakończono godz. 13:15 
Protokołowała: A.Dobras 


